
ПРОТОКОЛ №48/151 

засідання постійних комісій з питань охорони здоров’я, соціальної політики, 

гуманітарних питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та 

інформації та з питань планування, бюджету, фінансів та децентралізації  

 

30.01.2020          зелена зала 

14.00  

 

Всього членів комісії з питань охорони здоров’я, соціальної політики, гуманітарних 

питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та інформації – 5 чол. 

Присутні: Л. Головко, В. Триняк, А. Ярова 

Відсутні: Н. Собко, І. Франко 

 

Всього членів комісії з питань планування, бюджету, фінансів та децентралізації – 7 

чол. 

Присутні: Л.Герасимчук, В.Мороз, С.Паламарчук, О.Гунько. 

Відсутні: О.Василишин, С. Воронецький, О.Сидорук.  

 

Запрошені: Б.Ткач – начальник управління охорони здоров’я, П.Константиновський – 

заступник голови Громадської ради при управлінні охорони здоров’я, Л. Щерба – завідувач 

відділенням малоінвазивної хірургії, В. Гринчук – хірург відділення малоінвазивної хірургії, 

І. Омелянчук – завідувач хірургічним відділенням міської лікарні 

 

Головують: Л.Головко – голова комісії з питань охорони здоров’я, соціальної політики, 

гуманітарних питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та 

інформації, Л. Герасимчук – голова постійної комісії з питань планування, бюджету, 

фінансів та децентралізації. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Розгляд звернення Громадської ради при управлінні охорони здоров’я. 

 

СЛУХАЛИ: 

Л. Герасимчук – 

голову комісії 

 

Надала слово завідувачу відділенням малоінвазивної хірургії 

Л.Щербі.  

 

ВИСТУПИЛИ: 

Л. Щерба – завідувач 

відділенням 

малоінвазивної 

хірургії 

 

Проінформував, що наказом в.о. головного лікаря міської лікарні 

від 02.12.2019 відділення малоінвазивної хірургії приєднується до 

хірургічного відділення №1 міської лікарні. За проханням 

персоналу прошу вказане відділення не ліквідовувати, а дати 

можливість в умовах реформи національної служби здоров’я 

України до 1 травня 2020 року довести, що відділення є 

рентабельним і зможе заробляти кошти на потреби всієї лікарні. На 

примирній комісії одноголосно підтримано пропозицію 

пролонгувати дію наказу до 01.05.2020, але відповідний документ 

не підписано. З тим, щоб не допустити закриття відділення, 

колектив звернувся до Громадської ради при управлінні охорони 

здоров’я. 

 

П.Константиновський 

– заступник голови 

Громадської ради при 

управлінні охорони 

здоров’я 

Якщо було б прийнято до уваги примирну угоду і відповідно 

підписано наказ про продовження функціонування відділення 

малоінвазивної хірургії до 01.05.2020, це питання би не 

підіймалось. Але відділення, яке є рентабельним, хочуть 

ліквідувати, тому ми і звернулись до керівництва з проханням 

скасувати наказ від 02.12.2019 (копія  звернення додається) і до 

Вас, депутатів міської ради, з проханням винести дане питання на 



сесію міської ради. 

Б. Ткач – начальник 

управління охорони 

здоров’я 

 

 

 

 

 

І.Омелянчук – 

завідуючий 

хірургічним 

відділення міської 

лікарні 

З жовтня 2019 року запущено процес перетворення міської лікарні 

в комунальне неприбуткове підприємство. Обладнання в 

хірургічному відділенні буде те саме, умови перебування хворих не 

погіршаться. Відділення малоінвазивної хірургії не ліквідовується, 

а приєднується до хірургії №1 міської лікарні, куди додатково 

додається 10 ліжок. Дане приміщення буде використовуватись як 

відділення відновної медицини.  

 

Доповів, що в хірургічному відділення проводяться операції 4 рази 

на тиждень, черги на планові операції немає. Відділення може 

розмістити до 60 хворих. В хірургічному відділенні знаходяться 2–а 

і 3-я операційні, в 3-й стоїть нова стійка, в 2-й операційній 

проводяться ургентні, ендоскопічні, гінекологічні та урологічні 

операції. Також є окремо ургентна і гнійна операційні. Щодо 

операцій, які виконуються в відділенні малоінвазивної хірургії, то 

хірургічне відділення спокійно з ними справиться. 

 

В. Мороз  Зазначив, що ми не маємо права втручатись у господарську 

діяльність комунального неприбуткового підприємства міської 

лікарні. Коли буде призначено головного лікаря, саме він буде мати 

повноваження вирішувати такі питання. Тому, є пропозиція 

рекомендувати в.о. головного лікаря скасувати наказ від 02.12.2019 

року щодо приєднання відділення малоінвазивної хірургії до 

хірургічного відділення до моменту призначення головного лікаря 

міської лікарні.  

 

В обговоренні взяли участь: Л.Герасимчук, В.Мороз, С.Паламарчук, В. Триняк, 

Б.Ткач, П.Константиновський, В. Гринчук, І. Омелянчук. 

 

Л. Головко Ставимо на голосування пропозицію В.Мороза - рекомендувати в.о. 

головного лікаря скасувати наказ від 02.12.2019 року щодо 

приєднання відділення малоінвазивної хірургії до хірургічного 

відділення до моменту призначення головного лікаря міської 

лікарні.  

ГОЛОСУВАЛИ: За – 2, Проти – 0, Утр. – 5. НЕ Прийнято. 

 

Л. Головко Ставимо на голосування пропозицію - звернення Громадської ради 

при управлінні охорони взяти до відома. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 5, Проти – 0, Утр. – 2. Прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ: Звернення Громадської ради при управлінні охорони здоров’я взяти 

до відома. 

 

Голова комісії з питань охорони здоров’я, 

соціальної політики, гуманітарних питань та 

розвитку громадянського суспільства, 

свободи слова та інформації 

 

___________________________Л. Головко 

Голова постійної комісії з питань планування, 

бюджету, фінансів та децентралізації 

 

 

_________________________ Л. Герасимчук 

Секретар комісії 

 

                                              Н.Собко 

Секретар комісії 

 

                                                С.Воронецький  

 


